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Valmistelija  

 
KOY Haapa-asuntojen hallitus esittää kaupunginhallitukselle yhtiön 
pääoman vahvistamista apporttisijoituksella. 
Ehdotuksena on, että yhtiön omaa pääomaa vahvistetaan 
apporttisijoituksella siten, että kaupungin omistamat vuokratontit, joilla on 
Haapa-asuntojen kiinteistöjä, siirretään yhtiön omistukseen. Toimenpide on 
konsernitasolla kustannusneutraali ja vahvistaa omaa pääomaa ja tuo 
yhtiölle vuotuisia säästöjä noin 40 000€.   
 

Esittelijä kaupunginjohtaja Jussila Esa 
 

Päätösehdotus Käynnistetään apporttisijoituksen valmistelu, jossa yksilöidään siirrettävät 
kiinteistöt ja niiden arvot. 

 
Käsittely Merkittiin, että kokouksesta poistuivat esteellisenä (yhteisöjäävi) tämän 

asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi: 
 Outi Pekkala 

Päivi Ollila 
Hannu Riuttanen 
 
Merkittiin, että puheenjohtajana tämän asiakohdan ajan toimi Anri 
Kolehmainen. 
 
Keskustelun aikana Aleksi Hintta teki vastaehdotuksen: Apporttisijoitusta ei 
hyväksytä ja valmistelua käynnistetä. 
 
Marko Martinmäki kannatti ehdotusta. 
 
Puheenjohtaja totesi, että on tehty pohjaehdotuksesta poikkeava 
kannatettu esitys, joten on äänestettävä. Puheenjohtaja esitti 
äänestystavaksi nimenhuutoäänestystä. 
 
Kaupunginjohtajan päätösehdotus on JAA ja Hintan kannatettu vastaesitys 
on EI. Puheenjohtajan ehdotukset hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Kaupunginjohtajan päätösehdotuksen (JAA) puolesta äänestivät: Aakko 
Aila, Heikkilä Raili, Jussila Raimo, Kolehmainen Anri, Niemelä Timo, Ollila 
Ulpu. 
Hintan vastaehdotuksen (EI) puolesta äänestivät: Martinmäki Marko, Hintta 
Aleksi. 
 

Päätös Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen päätökseksi kaupunginjohtajan 
ehdotuksen äänin 6-2. 
 
Käynnistetään apporttisijoituksen valmistelu, jossa yksilöidään siirrettävät 
kiinteistöt ja niiden arvot. 

 


